
Referat fra bestyrelsesmøde den 12/4 2021   

 

Deltagere: Henrik Collin, Palle Madsen, Vita Petersen, Yrsa Elneff  

Ref. Sussanne Poulsen 

 

 

1) Evaluering af arbejdet med renovationsskjulere:Der har været tilbagemeldinger fra flere beboere, at 

arbejdet er udført hurtigt på en meget tilfredsstillende måde. Håndværkeren har ryddet pænt op, og 

der skal her fra afd. 131 lyde stor ros til håndværkerne. Sussanne giver Jesper besked om at vidergive 

roserne. 

2) På afdelingsmødet i 2018 blev det besluttet at dørene ind til skuret skulle males. Det blev delvist gjort, 

men kun rammerne. Ikke selve fyldningen i døren. Ligeledes blev det vedtaget at gavlenderne på 

husene skulle males i 2019. Dette arbejde er endnu ikke udført. Begge dele er yderst nødvendige for at 

vedligeholde boligerne. Sussanne mailer til Jesper. 

3) Markvandring foråret 2021:, flg nævnes. 

-Alle tagrender bør efterses og evt repareres.  

-Dørhåndtagene på yderdøren er slap ved flere boliger, og bør efterses.  

-Da der i flere boliger er problemer med lyset i enten carporten eller den overdækkede terrasse, og der 

ikke længere kan fås pærer til disse spots, skal der findes en anden løsning.  

4) Der er kommet et ønske om en whiteboard tavle  ved postkassen hvor flaget ligger, hvor der kan 

noteres hvorfor der flages. Dette er et punkt til afdelingsmødet.  

5) Der er flere der har problemer med låget på containerne til haveaffaldet. Låget er tungt og har tendens 

til at falde ned på den pågældende. Kan der findes en løsning på dette? Sussanne mailer til Christian. 

6) Beløb og indkøb af blomsterhilsen ved begravelse og dødsfald bør ændres. Dette punkt drøftes på 

afdelingsmødet 2021.  

 

 

 

 

 

 

 


